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1.0.0.0 GROWNE ZASADY

1.0.0.1Czy zaczynam gre z jakimikolwiek kartami w rece?

Nie.

1.0.0.2 Czy istnieje limit kart w rece?

Nie. Standardowo podczas pierwszej fazy dobiera si¢ do 5 kart. Jesli w jakikolwiek sposdb masz
wiece]

niz 5 kart w rece — po prostu nie dobierasz nowych.

1.0.0.3 Ktore karty gracze moga podgladac?

Gracze moga przeglada¢ swoja reke (oczywiscie), wszystkie odkryte karty na Polu Bitwy oraz obu
Cmentarzyskach. Mogg tez przejrze¢ swoj Stos Magii. Nie wolno im jednak zmienia¢ kolejnosci
kart na

jakimkolwiek stosie czy cmentarzysku.

1.0.0.4 Ktory stos gracz moze przeliczy¢c?

Gracz moze przeliczy¢ karty w kazdym ze Stosdéw Magii oraz na rgce kazdego z graczy. Nie moze
natomiast przeliczy¢ kart w stosie doboru.

1.0.0.5 Jesli karta Czempiona badz Mistrza Przywolan odnosi sie do siebie samej z
nazwy, to czy zdolnosc ta wplywa na wszystkie karty o tej samej nazwie - np. jesli
moj przeciwnik posiada kopie takiej samej karty?

Nie. W tym przypadku odnosi si¢ tylko do siebie. Zadnych innych kopii.

1.0.0.6 Kupitlem wlasnie pierwszy Zestaw Uzupelniajacy! Jak dziala budowa talii?
Zasady budowania talii znajdujg si¢ na 18 stronie instrukcji (20 stronie w instrukcji Przymierzy).
1.0.0.7 Niektore karty dzialaja ,,na poczatku twojej tury” - co to dokladnie
znaczy?

Poczatek tury oznacza co$ co dzieje si¢ zaraz przed faza doboru kart (lub fazg ruchu w pierwszej
turze

gry pierwszego gracza).

1.0.0.8 A , koniec tury”?

Zaraz po fazie Budowy Magii.

1.0.0.9 Czy moge przywotac wiecej niz 1 jednostke naraz?

Mozesz przywotac tyle jednostek ile chcesz, ale za kazda musisz by¢ w stanie zaptaci¢ punktami
magii

(wg kosztu przywotania na karcie) oraz musisz mie¢ odpowiednig liczbe pustych pdl sgsiadujacych
V4

kontrolowanymi przez ciebie murami.

1.0.0.10 Zasady mowia, ze jesli zagrasz kilka wydarzen, ktére nadaja jednostkom



specjalne zdolnosci, zdolnosci te nie kumuluja sie. A co z wydarzeniami, ktore
nie odnoszj sie do specjalnych zdolnosci?

Wydarzenia, ktére nie nadajag wymienionej z nazwy specjalnej zdolnosci, moga si¢ kumulowac. Na

przyktad : mozna potozy¢ 2 wydarzenia: Heroizm na jednej jednostce dodajace jej +4 do wartosci
ataku.

Mozna tez zagra¢ 2 Spalenia czy 2 Zamrozenia na jedng jednostke.

1.0.0.11 Skad bede wiedzial, ktore wydarzenia sie kumuluja, a ktore nie?

Kiedy karta wydarzenia odnosi si¢ do nadania konkretnej, nazwanej zdolnosci

jednostce/jednostkom

(nazwa zdolno$ci pisana jest z duzych liter), to takie zdoIlnosci nie kumulujg si¢ w przypadku
zagrania

wiecej niz 1 takiej karty. Karty nie posiadajace wskazanych z nazwy zdolnosci, wywotujg pewne
efekty 1

efekty te mogg si¢ kumulowac.

1.0.0.12 Jesli zdolnos¢ nadaje jednostce mozliwos¢ kilkukrotnego ataku (takie jak
Furia,

Szybki Atak czy Natarcie) to czy te dodatkowe ataki licza sie do mojego limitu 3
atakujacych jednostek w turze?

Nie. Zasady odnoszg si¢ do limitu trzech atakujacych JEDNOSTEK w turze, a nie liczby

wykonywanych przez nie atakow.

1.0.0.13 Co jesli dwie zdolnosci uruchamiaja sie w tym samym czasie?

Gracz, ktory rozgrywa wiasnie swojg ture, wybiera ktora zdolno$¢ zostanie rozpatrzona w pierwszej
kolejnosci. Jedynym wyjatkiem jest sytuacja, w ktorej jedna zdolnos$¢ posiada stowo ,,natychmiast”,
a

druga nie — woéwczas, ta ze stowem natychmiast uruchamiana jest jako pierwsza.

1.0.0.14 Czy gracz moze zaatakowac puste pole albo rzuci¢ mniejsza liczba kosci
niz

wynika to z wartosci ataku jednostki.

Nie.

1.0.0.15 Niektore zdolnosci lub wydarzenia méwia, ze mozna uruchomic je w
~dowolnym momencie”. Czy moge zrobic to np. w czasie rzutu koscia, albo przed
rozstrzygnieciem jakiegos wydarzenia?

Nie. W ,,dowolnym momencie” oznacza, ze mozna robi¢ to w dowolnym momencie swojej tury
takze

E)v trakcie ruchu) badz pomiedzy poszczegdlnymi fazami tury przeciwnika.

1.0.0.16 Czy zniszczone Mury laduja na moim Stosie Magii , tak samo jak
zniszczone

Jednostki?

Tak.

1.0.0.17 Niektore efekty zdolnosci i wydarzen odnosza sie do jednostek. Czy
dotycza tez murow?

Nie. Mury to nie jednostki. Efekty ktore dotycza i murdw 1 jednostek przewaznie odnosza si¢ po

prostu

do ,kart”.

1.0.0.18 Czy gracz musi rzucac koscia, aby zaatakowa¢ mur?

Tak.

1.0.0.19 Jesli mam mur tuz przy krawedzi Pola Bitwy przeciwnika, czy moge
przywolac jednostke na jego stronie Pola Bitwy?

Tak.



1.0.0.20 Czy moge nie uzywac specjalnej zdolnosci Jednostki?

Generalnie specjalne zdolnos$ci nie sg opcjonalne, z wyjatkiem zdolnos$ci, ktore wykonywane sg
,zamiast ataku”. Zdolnos$ci, ktore majg w tekscie ,,zamiast ataku™ zawsze sg opcjonalne, tak samo
jak

jednostki posiadajace w tekscie stowo ,,mozesz”, ,,moze” jak np. ,,mozesz poruszy¢ si¢ o
maksymalnie 2

dodatkowe pola”.

1.0.0.21 Kiedy zdolnosc¢ specjalna mowi ,,zamiast ataku” jest uzywana, czy wlicza

sie

ona do limitu 3 atakujacych jednostek w turze?

Tak. W czasie fazy ataku, mozesz zaatakowac 3 wybranymi jednostkami. Mozesz wybrac czy

zaatakujg normalnie, czy w ramach limitu uzyja swoich zdolnosci ,,zamiast ataku”.

1.0.0.22 Uzywaja zdolnosci dzialajacej w odleglosci ,.do X pol” , czy moge liczy¢

te

pola na ukos?

Nie. W takich przypadkach liczysz pola tak, jakbys$ poruszat si¢ wg normalnych zasad (czyli nie na

ukos

— tylko w pionie/poziomie).

1.0.0.23 Czy mozna uzy< zdolnosci ze slowem ,,mozesz” u jednostek, ktorych sie nie

kontroluje? Np jesli mialbym poruszyc¢ Kalal nalezaca do przeciwnika, czy moge

uzyc¢ jej zdolnosci i zajrze¢ na wierz stosu doboru?

Nie. Tylko gracz kontrolujacy karte z opcjonalng zdolnos$cig moze jej uzyc<.

1.0.0.24 Czy po tym jak przeciwnik poruszy moja jednostke, moge uzyc jej

zdolnosci z

tekstem ,,po ruchu”? Na przyklad, przeciwnik poruszyt Kalal pod moja kontrola,

czy moge po tym ruchu uzy< jej zdolnosci? Czy moze uzyc< jej moj przeciwnik?

Nie. Taka zdolnos¢ mozna uzy¢ tylko jesli ty poruszatbys Kalal. Jesli twoja Jednostka miataby poruszy¢

Kalal w twojej turze (np. Kontroler), nawet poza normalng fazg ruchu, mogibys uzy¢ zdolnosci Kalal,

poniewaz to ty byle$ graczem wykonujacym ruch. Mozesz uzywac zdolnosci jedynie jednostek pod

SWO

kon‘graolq. Jako, ze twoj przeciwnik w tym przypadku nie kontroluje Kalal, nie moze uzy¢ jej zdolnosci.

1.0.0.25 Czy frakcja inna niz Bagienne Orki moze tworzy¢c Oplecione Mury?

Nie. Oplecione mury mozesz tworzy¢ jedynie jesli twoj Mistrz Przywotan ma je wypisane na karcie
omocy.

?eéli ng. Takullu z pomoca Imitacji ,,ukradnie” kartg¢ Wzrostu Pnaczy od Muggluga, nie b¢dzie mogt z
e

Jp(J)moce; tworzy¢ Oplecionych Muréw, gdyz nie ma ich na karcie pomocy.

1.0.0.26 Jesli kilka kart laduje w Stosie Magii w tym samym czasie (np. Blarf z

potozonymi pod spodem kartami), czy moge zdecydowac w jakiej kolejnosci na

niego trafia?

Karty powinny trafi¢ na stos w taki sposob w jakim znajduja si¢ w stosie jednostki. Blarf w tym

przypadku wyladuje na stosie magii jako pierwszy, a pdzniej kolejne karty, az do wyczerpania

stosu.

1.0.0.27 Kiedy atak bierze na cel kilka kart, czy rozstrzygam je ,,na raz” czy ,,po

kolei”?

Znaczniki Obrazen rozdzielane sg jednoczesnie, ale Zadna karta nie jest usuwana z Pola Bitwy poki

wszystkie

obrazenia nie zostang potozone. Jesli np. Gror atakuje Szamana na Oplecionym Murze, moze potozy¢

pierwsze

dwa obrazenia na Oplecionym Murze, a nastgpne na Szamanie albo odwrotnie, ale zadna karta nie trafi



na Stos

Magii poki wszystkie obrazenia nie zostang rozdzielone.

1.0.0.28 Jak dziata Strumien Przywotan?

Karta ta usuwa wierzchnie 3 karty z twojego Cmentarzyska i pozwala potozy¢ je zakryte na wierzchu
twojego Stosu Magii, jesli tylko masz mniej jednostek na polu bitwy od przeciwnika.

1.0.0.29 Czy moge zagrac karte wydarzenia i nie wykonac jej efektu?

Mozesz zagra¢ kazda karte po wypetieniu wszelkich wymagan potrzebnych do jej zagrania, nawet
jeshi

efekt nie moze zosta¢ catkowicie wprowadzony. Mozesz zagra¢ np. Strumien Przywotan jesli tylko
masz

mniej jednostek na polu bitwy od przeciwnika, nawet jesli nie masz zadnych kart na cmentarzysku.
1.0.0.30 Czy zdolnos¢ ,,zamiast ataku” jest atakiem?

Nie, jest zdolno$cig wykonywang ,,zamiast ataku”.

1.0.0.31 Czy bycie celem ataku jest tym samym co bycie zaatakowanym? Czy
atakowanie Jednostki jest tym samym co wybieranie ja za cel?

Tak 1 Nie — Dla Jednostki, ktora zostala zaatakowana jest to to samo. Jesli zas chodzi o zdoInosci
Jednostki ktora atakowata, to zdania ,,Atakuja¢ Jednostke...”, ,,Kiedy atakujesz jednostke...”
dotycza

tylko konkretnej zaatakowanej (zadeklarowanej) Jednostki a nie tych, ktore rdzniez staty si¢ celem.
1.0.0.32 Co dzieje sie z kartami pod jednostka, jesli zmienia sie gracz, ktory ja
kontroluje?

Nic — pozostaja pod jednostka. Jesli karty te wigza sie z pewnymi bonusami, takie jak Lodowa Zbroja,
czy

karty wydarzef, nowy, kontrolujacy dang kart¢ gracz, moze normalnie z nich korzystac.

1.0.0.33 Jesli karta wydarzenia wplywa na wszystkie jednostki pod kontrola
gracza do

konca jego tury, czy bonus ten dotyczy tylko jednostek, ktére byly na polu bitwy
w

momencie zagrania karty, czy takze takich, ktore dostaly sie pod jego kontrole
pozniej?

Kazda jednostka pod kontrolg gracza, nawet jesli znalazita si¢ pod nig, w pdzniejszym etapie tury
otrzymuje bonusy zwigzane z danym wydarzeniem.

1.0.0.34 Jaka jest roznica pomiedzy pustym, a niezajetym polem?

Puste pole to pole bez zadnej karty. Niezajete pole to pola nie majace na sobie jednostki, ktora
moglaby

si¢ na nich znajdowac. Np. pole z Oplecionym Murem, a bez jednostki na nim, jest polem
niezajetym, ale

nie jest polem pustym. Pole z normalnym murem, nie jest puste i niezajete, gdyz jednostka pod
zadnym

pozorem nie moze na takim polu leze¢.

1.0.0.35 Kiedy atak uwazany jest za rozstrzygniety?

Atak nie jest uznawany za rozstrzygniety dopoki nie zliczone zostang trafienia, nie rozdzielone zostang
znaczniki obrazen, zniszczone jednostki nie zostang usuniete, a wszelkie zdolno$ci

dziatajace w tym czasie nie zostang rozstrzygnigte. Jesli wiec zdolno$¢ nastgpuje w trakcie
potozenia obrazen badz w momencie zniszczenia jednostki — atak jest rozstrzygniety dopiero po

catkowitym rozpatrzeniu efektow takiej zdolnosci.
PYTANIA SZCZEGOLOWE

2.1.0.0 WEADCY UMYSLOW
2.1.1.01.amacz



2.1.1.1Na ktore cmentarzysko trafiaja karty bedace celem Ztamania pamieci?
Karty odrzucone przez Lamacza ladujg na cmentarzysku gracza, ktéry go

kontroluje. 2.1.2.0 Kontroler

2.1.2.1Czy Kontroler moze uzy¢ Telekinetycznego Uderzenia na

Kontrolera kontrolowanego przez innego gracza?

Nie. Zdolno$¢ ta mowi, ze zaden Kontroler nie moze by¢ jej celem — niezaleznie od tego, kto
go kontroluje.

2.1.3.0Zwodzaca

2.1.3.1 Jesli wroga, podstawowa jednostka na poczatku mojej tury stoi na polu
sasiadujacym z jedna z moich Zwodzacych, a ja obejme nad nia kontrole

pozniej w tej samej turze, czy moge przy jej pomocy ruszac sie i atakowac?

Nie. Zdolno$¢ Zwodzacej sprawdzana 1 wykonywana jest na poczatku kazdej tury 1 trwa przez
calg turg. Nawet jesli dotknieta jej dziataniem jednostka, staje si¢ po6zniej przyjazna, wcigz nie
moze si¢ poruszac¢ ani atakowac¢ do konca tury.

2.1.3.2Co jesli przyjazny gracz prowadzacy Elfy Feniksa rozpoczyna ture z
Keisil na polu sgsiednim do wrogiej jednostki podstawowej, ktora

sasiaduje z moja Zwodzaca?

Jako, ze Plomien Nawrocenia 1 Oszotomienie uruchamiajg si¢ w tym samym czasie, a gracz Elfow
rozpoczyna swoja ture, moze on wybrac, aby jego zdolnos¢ zadzialala pierwsza. ,,Nawrocona”
jednostka nie jest juz wowczas wroga, wigc Oszolomienie nie zadziala.

2.1.3.3Jesli Zwodzaca zostaje zabita badz przesunieta po rozpoczeciu tury,
ale przed poruszeniem lub zaatakowaniem przy pomocy oszolomionej
jednostki, czy moge ruszy¢ badz zaatakowac oszotomiong jednostka? Co

jesli zmieni sie gracz kontrolujacy te jednostke (np. w wyniku dzialania
Kontroli Umysitow)? Co jesli zmieni sie gracz kontrolujacy Zwodzaca?

Nie. Jednostka oszolomiona zostata na poczatku tury. Nawet jesli Zwodzaca zostala usunigta (np.
kartg Spalenia), to ta jednostka wcigz jest oszolomiona i nie bedzie mogta si¢ ruszac i atakowaé w
swojej turze. To samo jesli zmieni si¢ kontrolujacy t¢ jednostke. I tak samo jesli zmieni si¢
kontrolujacy Zwodzaca — oszotomiona jednostka wcigz nie bedzie mogta atakowac ani si¢ ruszac.
2.1.3.4Czy Oszolomienie przeciwdziala przeniesieniu jednostki (np. w wypadku
dzialania Musztry) lub zamieniona miejscami (np. w wyniku zdolnosci
Podstepny)? Jesli nie, czy wczesniej oszolomiona Jednostka, moze ruszyc¢ sie
po przeniesieniu?

Oszotomienie nie blokuje przemieszczenia jednostki w takich przypadkach. Blokuje ono jedynie
mozliwos¢ jej ataku i poruszania si¢. Jesli oszolomiona jednostka zostanie przeniesiona w miejsce nie
sasiadujace ze Zwodzaca, wciaz nie moze si¢ ona poruszac i atakowac¢ do twojej nastepnej tury.
2.1.4.0 Gulldun

2.1.4.1Czy wrogi Admiral z armii Plaszczy moze uzy¢ swojej zdolnosci, zeby
zablokowac Przejecie Umystu Gullduna?

Tak. Potozenie Znacznikow Obrazen zawsze nastepuje przed sprawdzeniem czy dana jednostka
zostala przez nie zniszczona. W zwigzku z tym, ze zdolno$¢ Admirata uruchamia si¢ w fazie
ktadzenia znacznikow obrazen, moze uratowac jednostke przed dziataniem zdolnosci Gullduna,
ktéra rozpatrywana jest po roztozeniu znacznikow.

2.1.5.0 Kalu i Talu

2.1.5.1Jesli jeden z dwojki zostaje zniszczony to w zwigzku ze zdolnoscia
blizniakéw, na ktory stos magii laduje ten drugi zabity w wyniku jej
dzialania?

Brat zniszczony nie zniszczony w wyniku bezposredniego ataku, a w wyniku dziatania



ich specjalnej zdolnosci, trafia na stos magii kontrolujacego go gracza.

2.1.5.2J)esli Kalu i Talu zostaja zniszczeni atakiem jednostki, ktorej

zdolnos¢ uruchamia sie w wyniku zniszczenia innej jednostki (jak np.
Sadzenie Pnaczy Splubba), to czy zdolnos¢ ta odpala sie dla nich obu?

Nie. Drugi z blizniakow ginie w wyniku dzialania zdolnosci brata, nie przeciwnika.

2.1.6.0 Mentalna WiedZzma

2.1.6.1Jesli uzywasz Imitacji na Ret-Talusa, czy mozesz przywrocic jednostke
Upadlego Krolestwa? Jesli tak, z ktorego Cmentarzyska moze ona
pochodzic? Czy mozesz przywrocic taka jednostke na polu sgsiadujacym

z Ret-Talusem?

Tak, jest to mozliwe. Musiataby ona pochodzi¢ z Cmentarzyska gracza kontrolujgcego
WiedZzmg. Musi by¢ ona przywolana na polu sgsiadujagcym z Wiedzma, jako, ze to Wiedzma
przejela teraz imi¢ Ret-Talusa.

2.1.6.2Jesli Mentalna Wiedzma ,,skopiuje” Selundara, co wéwczas sie dzieje?
Jesli nie sasiaduje z zadng wroga jednostka w fazie ruchu, to czy

otrzymuje jego zdolnos¢?

Jako, ze na poczatku tury Mentalna WiedZzma nie byta Selundarem, to nie moze skorzystac z
jego zdolnosci, jako, ze nie spetnita ku temu warunkow.

2.1.6.3Co sie dzieje jesli Wiedzmy kopiuja Zniwiarzy i otrzymuja karty pod
siebie? Czy karty te zostajq pod nimi kiedy tura dobiega konca? Czy licza

sie do atakow w nastepnych turach? Czy licza sie kiedy ,,skopiuje” sie

inng podobng zdolnos¢ (np. Blarfa) ?

Karty zostaja pod Wiedzma. Nie liczg si¢ jednak do atakow w kolejnych turach, chyba, ze
wiedzma zndéw skopiuje Jednostke, ktérej zdolnos¢ korzysta w jakis sposob z kart pod nig. Jesli
WiedZzma zostaje zniszczona, wszystkie karty pod nig standardowo trafiajg na stos magii gracza,
ktory ja zniszczyl.

2.1.6.4Czy moge uzyc¢ Lewitacji Gwalarka, aby poruszy¢ Mentalng Wiedzme,
ktora wczesniej zdobyla zdoInos¢ ,, Tratowanie”, nad Czempionem lub

Mistrzem Przywolan i zada¢ im obrazenia?

Tak.

2.1.7.0 Takullu

2.1.7.1Czy Takullu otrzyma obrazenia uzywajac Odwotania na wlasnej

Czarciej tapie?

Nie, poniewaz Czarcia Lapa jest odrzucana, a nie niszczona.

2.2.0.0 JASKINIOWE GOBLINY

2.2.1.0 Berserker

2.2.1.1Czy Berserker goblinow musi zaatakowac¢ wszystkie jednostki, z ktorymi
sasiaduje? Karta mowi, ze ,,moze” zaatakowac wszystkie, z ktorymi

sasiaduje. Czy znaczy to, ze moge albo zaatakowac normalnie jedng karte,

albo wszystkie sgsiadujace, czy moge po prostu wybrac¢ kogo atakuje?

Jesli gracz decyduje si¢ atakowac z uzyciem zdolnos$ci, musi zaatakowac wszystkie wrogie,
sgsiadujace jednostki.

2.2.1.2Czy podczas ataku Berserkerem Goblinow atakuje on sasiednie jednostki
tak dlugo, az ich nie zabije?

Nie, atakuje kazdg jednostke raz.

2.2.1.3Czy uzycie wydarzenia Rzut Kamienien powoduje, ze Berserker moze
zaatakowac oddalong jednostke, a pozniej jeszcze wszystkie sasiadujace?



Nie, moze atakowac jedng oddalong jednostke badz wszystkie sgsiadujace jednostki wroga.
2.2.2.0 Blarf

2.2.2.1Czy musze ujawniac karty, ktore zagrywam pod Blarfa w wyniku
dzialania jego zdolnosci?

Nie. Moga one pozosta¢ niejawne.

2.2.3.0 Fajter

2.2.3.1Czy tekst zdolnosci Fajtera Goblinéw oznacza, ze moge zaatakowac tylko
dwoma Fajterami w turze?

Tak jest. Nie wiecej niz 2 fajterow moze zaatakowa¢ w kazdej turze — niezaleznie od ich
catkowitej liczby na polu bitwy.

2.2.4.0 Niezwyciezone Gobliny

2.2.4.1Czy wydarzenie to dziata na wszystkie moje jednostki czy tylko na
jedna?

Dziata ono na wszystkie jednostki Jaskiniowych Goblindéw, ktore kontrolujesz do twoje;j
nastepnej tury.

2.2.5.0Pozeracz

2.2.5.1 Co dziala jako pierwsze - Karmienie czy Bezlitosny Fajtera?

Fajter dziala jako pierwszy. Rozpatruje si¢ go zaraz po normalnej fazie ataku (pomysl o tym, jak
o dodatkowej fazie ataku), pdzniej dopiero je Pozeracz.

2.3.0.0 PLASZCZE

2.3.1.0. Szumowina

2.3.1.1. Czy Szumowina musi zaatakowac karty aby uciec?

Tak.

2.3.2.0Sin-Sin

2.3.2.1 Co sie stanie jesli uzyje zdolnosci Sin-Sin na jednostce ze

zdolnoscia dzialajaca na koniec tury?

Jako gracz rozgrywajacy swoja ture, ty zdecydujesz, ktora zdolno$¢ zostanie rozpatrzona jako
pierwsza. Znaczy to, ze bedziesz mogt uzy¢ zdolnosci Wojownika ElIfow Feniksa zanim stracisz
nad nim kontrole.

2.3.2.2J)esli uzyje jej zdoInosci na Zlodzieju z polozong na nim karta nalotu, to
czy wciaz moze on poruszyc¢ sie o 5 pol?

Tak.

2.3.3.0 Snajper

2.3.3.1Czy Snajper musi wykorzysta¢ swéj ruch, zeby uzy¢ zdolnosci?

Nie.

2.3.4.0 Szpieg

2.3.4.1Co sie dzieje jesli uzywam tej karty, a przeciwnik ma mniej niz 5 kart w
stosie doboru?

Karta ta rozstrzygana jest w kolejnych etapach. Najpierw odkladasz pierwsze dwie karty na spodzie

stosu doboru, p6zniej dwie na wierzchu, a na koncu jedng odrzucasz. Jesli przeciwnik ma tylko 4
karty, to po prostu zadnej nie odrzucasz itd.

2.3.5.0 Admirat

2.3.5.1Jesli jednostka z dwoma punktami wytrzymalosci otrzymuje 3 znaczniki
obrazen, jak wiele z nich zabiera na siebie Admiral?

Admirat otrzyma oczywiscie 3. Sprawdzenie czy jednostka zostata zniszczona czy nie nie odbywa
si¢ poki wszystkie znaczniki sg roztozone na jednostce.

2.3.6.0 Fiolek

2.3.6.1Czy Fiolek moze zaatakowac mur i zrani¢ wszystkie jednostki pomiedzy



sobg a tym murem?

Tak.

2.3.7.0 Viox

2.3.7.1Czy moge uzy¢ Sztukmistrza Vlioxa, aby przeja¢ nazwe i zdolnos¢ wiecej
niz jednej jednostki w turze?

Nie. Tylko jednej. Skoro zmienit swojg nazwe 1 zdolno$¢ to przeciez nie moze juz

uzy¢ Sztukmistrza po raz drugi.

2.3.7.2Czy moge uzy<¢ tej zdolnosci w pierwszej turze gry?

Nie. Jesli zaczynasz pierwszg turg gry jako pierwszy gracz, omijasz faz¢ wydarzen w ktorej
zdolnos$¢ nastepuje. Jesli jestes drugim graczem, to mozesz jej uzy¢ normalnie.

2.3.7.3Czy moge uzy¢ Sztukmistrza, aby przejac zdolnos¢ i nazwe jednostki
Plaszczy, ktorej nie kontroluje?

Tak. Tekst zdolno$ci nie méwi, ze musisz dang jednostke kontrolowac¢, co znaczy, ze mozesz
tez przejmowac zdolnos$ci Ptaszczy kontrolowanych przez przeciwnika.

2.3.7.4Czy Viox moze przejac zdolnos¢ Admirala i dzieki temu ,,przejmowac”
obrazenia?

Tak

2.3.7.5 Jesli Vlox przejmie zdolnos¢ towcy Plaszczy Piaskow, ktory

posiada wiele zdolInos¢, dzieki np. Zbiorowej Mentalnosci, czy Viox

zdobywa wszystkie jego zdoInosci?
Tak.

2.3.8.0 Podstgpna dywersja

2.3.8.1 Jesli jednostka konczy ruch przy wiecej niz 1 murze, czy moge
wybra¢, przy ktorym murze nie moze by¢ polozona?

Tak

2.3.8.2 Rewolwerowiec

2.3.8.3 Czy Rewolwerowiec moze uzyc¢ swojej zdolnosci, jesli uzylem
wczesniej Renegata by zaatakowac w fazie ruchu?

Tak, jako ze nikt w fazie ruchu si¢ nie poruszyl.

2.4.0.0 Krasnoludy Giebinowe

2.4.1.0Kusznik

2.4.1.1 Czy zagranie karty muru uruchamia zdolnos¢ Kusznika?
Tak. Mur jest takze wydarzeniem zagrywanym z reki.

2.4.2.0 Mag Krysztalow

2.4.2.1Czy pojedynczy Mag Krysztalow moze skorzystac z wydarzenia Obudzi¢
Ojca Krysztalow dwa razy w tej samej turze?

Tak! Najpierw mozna obnizy¢ koszt podniesienia wartos$ci ataku, a pdzniej obnizy¢
kosz przelozenia go na koniec fazy ataku.

2.4.3.0 Gren

2.4.3.1Czy Gren jest w zasiegu 2 pol od siebie samego?

Nie. Jednostki nie s3 w zasiegu do siebie samych na potrzeby zdolnosci specjalnych.
2.4.4.0 Kynder

2.4.4.1Jesli Kynder popycha jednostke i z jakiegos powodu zostaje ona
zniszczona, np. jesli nie udalo jej sie wyrzucic +4 podczas schodzenia z
Oplecionego Muru, to na jaki stos magii trafia ta jednostka?

Na stos magii gracza, ktory kontroluje karte jaka dokonata zniszczenia. W tym wypadku
trafitaby ona na stos gracza kontrolujacego Opleciony Mur.



2.4.4.2Czy Kynder moze poruszyc¢ sie o 1 pole, uzy¢ zdolnosci i poruszyc< sie o
kolejne?

Tak. Zdolno$¢ Kyndera moze by¢ uzyta w dowolnym momencie tury gracza, co oznacza takze
,,w trakcie ruchu” .

2.4.5.0 Pozbawienie Magii

2.4.5.1Kiedy gracz uzywa Pozbawienia Magii, czy przeciwnik wcigz moze
przywolywac jednostki o koszcie przywotania rownym zero?

Oczywiscie. Tak dlugo jak nie potrzebuje do tego magii, moze przywotywac jednostki.
2.4.6.0 Strumien Magii

2.4.6.1Co sie dzieje jesli kladziesz jeden znacznik na jednostce, ktory to
znacznik nastepnie zostaje przejety przez Admirata? Czy moge

polozy¢ drugi na Admirale?

Zdolnos¢ Admirata mowi, ze moze przyjac obrazenie zamiast innej jednostki. Jesli tak zrobi
Admirat ma juz znacznik obrazen, wigc nie otrzymuje drugiego. Ale oryginalny cel stracit swoj
znacznik wiec moze zosta¢ wybrany za cel zdolnoS$ci raz jeszcze i otrzymac obrazenie tak czy
siak. Admirat nie bedzie mogt juz przejacé drugiego.

2.4.7.0 Gornik

2.4.7.1Czy Gornik, ktory sasiaduje z Obroncg Krasnoludow Gildii moze uzy¢
Tunelu aby uciec? Czy uzywajac Tunelu musi rzucic aby zejs¢ z

Oplecionego Muru?

Tak, moze przemiesci¢ si¢ bedac w sgsiedztwie Obroncy. Nie bedzie tez rzucal koscig schodzac
z oplecionego muru.

2.4.8.0 Tundel

2.4.8.1Czy Tundel moze atakowac w turze, w ktorej uzyt Medytacji?

Tak. Aby to zrobi¢ nie zuzywa swojego ataku, wigc moze go wykonac jesli bedzie jedyna
atakujaca jednostka

2.4.8.2Czy musze atakowac z pomoca Tundela po uzyciu Medytacji?

Nie. Jakakolwiek jednostka moze zaatakowac.

2.5.0.0 Upadte Krolestwo

2.5.1.0 Ogolne

2.5.1.1Czy moge atakowac z pomoca jednostki, ktora zostala umieszczona na
polu bitwy w trakcie aktualnej fazy ataku?

Tak. O ile nie przekroczysz tym samym limitu 3 atakujacych jednostek na ture.
2.5.2.0Mroczna Ofiara

2.5.2.1 Czy moge uzy¢ Mrocznej Ofiary nawet jesli nie mam rannego
Czempiona na polu bitwy?

Tak. Wykonatby$§ wéwczas jedynie pierwsza cze$¢ wydarzenia (zniszczenie jednostki),
nie wykonujac drugie;j.

2.5.2.2 Jak dziala Mroczna Ofiara?

Po zagraniu Mrocznej Ofiary, wybierz X jednostek. Zniszcz te jednostki. Wybierz
czempiona. Wylecz X znacznikOw obrazen z tego czempiona.

2.5.3.0Dragos

2.5.3.1 Czy Wyssanie Zycia Dragosa dziala kiedy atakuje on Szkieleta
tucznika, ktory zostaje odrzucony w zwiazku ze swoja zdolnoscia?

Tak, poniewaz Szkielet zostal zniszczony, nawet jesli zmienia si¢ miejsce w ktorym
wyladuje. Zdolnos¢ Dragosa uruchamia si¢ w momencie zniszczenia.
2.5.4.0Wymuszone Przywotanie

2.5.4.1 Czy moge uzyc tej zdolnosci nawet, jesli Ret-Talus ma 3 lub



wiecej znacznikow obrazen?

Tak, ale przegrasz gre jak tylko skonczysz rozstrzyga¢ dzialanie wydarzenia.

2.5.5.0 Zniwiarz

2.5.5.1Co sie dzieje kiedy Zniwiarz niszczy jednostke, ktéra miata pod soba
karty?

Zniszczona jednostka laduje pod Zniwiarzem, ale wszystkie pozostate karty spod zniszczone;j

jednostki idg na stos magii gracza, ktory zniszczyl jednostke.
2.5.6.0Ret-Talus

2.5.6.1 Kiedy uzywam zdolnosci Ret-Talusa, czy moge wybrac do
przywrocenia na pole bitwy karty, ktorych wlasnie uzylem jako ,,oplate”
za uruchomienie zdolnosci?

Tak.
2.5.7.0Skull

2.5.7.1 Czy rzucam za Strach kiedy poruszam Skulla na pole sasiadujace
z wrogq jednostka badz kiedy przeciwnik przywoluje jednostke na

pole sasiadujace ze Skullem?
W obu przypadkach - nie. Robisz to tylko kiedy przeciwnik poruszy si¢ 1 wejdzie na sgsiadujace
z nim pole.

2.5.7.2 Czy rzucam na strach przed czy po tym jak méj oponent rzuca

za ,Plage” Szkodnika czy ,,Dopalacz” Szarzownika?

Strach dziala pierwszy, w momencie wejscia. Dwie pozostate na koniec ruchu.

2.5.7.3 Jesli Ston tratuje i wchodzi na pole sasiednie do Skulla, ktore zajete
jest przez wroga jednostke, to co sie dzieje?

W momencie wejscia na pole sgsiednie ze Skullem, Ston musi rzuci¢ na Strach. Tak dlugo az
ston nie opusci pola, nie moze zrani¢ wrogiej jednostki. Jesli zostaje odrzucony w wyniku
Strachu, nie zadaje obrazenia wrogiej jednostce.

2.6.0.0 Plugastwo

2.6.1.0 Mutacje

2.6.1.1Czy mutowanie jednostki tworzy z niej inng jednostke? Np. a) czy
dlugotrwale efekty badz wydarzenia dzialajace na jednostke, nadal dzialaja,
jesli zostanie ona zmutowana (np. ,,O0szolomienie”)? b) Jesli Tark wybierze
jednostke Plugastwa (zmutowana badz nie), blokujac jej mozliwos¢ ataku
na siebie, to czy po zmutowaniu wcigz nie moze ona atakowac Tarka, czy
jednak moze?

Tak, zmutowana jednostka w tym przypadku to inna jednostka. Jesli jednostka zostaje zmutowana,
to nie jest juz Oszotomiona 1 moze zaatakowac¢ Tarka.

2.6.1.2Czy moge polozyc Mutacje na zamrozonym mutancie? Jesli tak, to czy
idzie on na, czy pod karte zamrozenia? Czy karta ,,Zamrozenia” powinna
zostac odrzucona, czy gracz Plugastwa powinien wziac ja do reki?

Zamrozona jednostka nie traci swojej nazwy czy frakcji, co oznacza, ze wcigz mozna potozy¢ na
niej karte mutacji.

2.6.1.3Czy karty mutacji traktowane s3 jako jednostki podstawowe na polu
bitwy? Np. czy lluzoryczny wojownik moze by¢ wykorzystany, aby
przyzwac mutacje ze stosu magii?

Tak.

2.6.2.0 Odraza

2.6.2.1Czy wykrzyczenie ,,Odrazaaaaaaaaaaaaaaa!” przed rzutem koscia



spowoduje, ze wypadnie wyzszy wynik determinujacy jej wartosc ataku

na dang ture?

Oczywiscie!

2.6.3.0 Szponiasty Mutant

2.6.3.1Jaka jest wartosc ataku Szponiastego Mutanta przeciwko zmutowanej
jednostce?

Taka jak warto$¢ punktow danej mutacji (karty na wierzchu).

2.6.4.0Napomnienie Heretykow

2.6.4.1 Czy moge uzy¢ Kanalowego Spaczenia by zagra¢c Mutacje przy pomocy
Napomnienia Heretykow?

Nie. Nie wolno zagra¢ kolejnej karty jesli poprzednie wydarzenie nie zostalo do konca

rozstrzygnigte. W tym przypadku Napomnienie Heretykow nie zostanie do konca rozstrzygnigte
poniewaz nie zagrywasz karty mutacji, wiec Kanalowe Spaczenie nie moze zosta¢ uzyte.

2.6.4.2Co jesli uzyje Napomnienia Heretykow na zmutowanej jednostce
nalezacej do przeciwnika? Czy wciaz musze zagra¢ nowg mutacje na

starq? Jesli tak, to czy wciaz obnizamy koszt przywotania o koszt mutacji,

ktora juz na jednostce jest?

Tak, wcigz musisz zagra¢ nowa karte mutacji z reki na starg. I tak po raz drugi, obnizasz jej koszt

o koszt mutacji juz lezacej na danej jednostce.

2.6.5.0Mutant Grozy

2.6.5.1 Jesli uzyje zdolnosci ,,zamiast poruszenia” jednostka sasiadujaca z
Mutantem Grozy, to czy moge go zaatakowac?

Tak. Jednostka uzyta zdolnosci zamiast ruchu ale nie zakonczyta ruchu na polu sgsiednim
z Mutantem Grozy, wigc moze go zaatakowac.

2.6.5.2Jesli jednostka porusza sie dwa razy, np. w wyniku dzialania Piesni
Pospiechu - jesli skonczyla swoj pierwszy ruch na polu sasiadujacym

z Mutantem Grozy, a pozniej poruszyla sie raz jeszcze, to czy moze go
zaatakowac?

Nie. Ostatecznie w tej turze wcigz zakonczyta swoj ruch na polu sgsiadujgcym z Mutantem wigc nie

moze go zaatakowac.

2.6.6.00p¢tany Mur

2.6.6.1 Czy karty mozna odrzucac z reki w trakcie fazy doboru (aby odrzucic
Opetany Mur), tak zeby po odrzuceniu wciaz dobrac¢ do 5 na rece?

Nie. Dobieranie do 5 kart jest jedng nieprzerywalng akcjg. Dobiera si¢ tak dlugo az ma si¢ na rece 5

kart. W tym przypadku mozna natomiast odrzuci¢ karty z reki zanim zacznie si¢ dobiera¢ 1 wtedy
dobrac do 5.

2.6.7.0 Vomitus

2.6.7.1Czy Vomitus zabiera mi jeden z mozliwych do wykonania atakow w
turze, jesli rzuce koscia i okaze sie, ze w dystansie na jaki moze zaatakowac
nie ma wrogiej jednostki?

Nie. Rzuca si¢ na poczatku fazy, zanim zadeklaruje si¢ atakujacych.

2.7.0.0 Krasnoludy Gildii

2.7.1.0Baldar

2.7.1.1 Jesli Baldara zaatakuje Melena to, czy otrzymuje on

dodatkowe obrazenie z jej ,,Plonacego Ostrza”?

Tak. Baldar blokuje obrazenia wynikajace z ataku, obrazenie Meleny jest w dodatku do
normalnych obrazen pochodzacych z ataku.

2.7.2.00bronca



2.7.2.1 Czy wroga jednostka moze przejs¢ obok jednostki ze zdolnoscia
Zwarcie?

Nie. Jak tylko znajdzie si¢ na sasiednim polu musi si¢ zatrzymac i nie moze si¢ normalnie ruszyc¢.
2.7.2.2 Czy zdolnos¢ Obroncy neguje zdolnos¢ Wojownika Elfow Feniksa badz
Sniiksa z Jaskiniowych Goblinow?

Zwarcie zapobiega jedynie poruszeniu si¢ z dala od jednostki. Specjalne zdolnosci, ktore
pozwalaja zamieni¢ miejscami czy polozy¢ kart¢ w jakim$ innym miejscu dziataja wigc normalnie.
2.7.2.3Czy Zwarcie dziala na jednostki latajace takie jak Archaniol?

Tak. Jesli jednostka latajaca zblizy si¢ na pole sgsiadujace z Obroncg, musi si¢ zatrzymac.
2.7.3.0 Gror

2.7.3.1Czy Gror musi atakowac karte sasiadujacq, aby skorzystac z
Miotowstrzasu czy moze wziac na cel puste pole badz samego siebie, aby
trafi¢ wszystko wokol.

Gror musi by¢ w stanie zaatakowac jakas karte, aby uruchomi¢ Mtotowstrzas.

2.7.3.2J)esli moj przeciwnik ma uruchomione dzialanie z wydarzenia
Niepokonane Gobliny, a ja zaatakuje Mur korzystajac z Mlotowstrzasu,

czy wszystkie jednostki w jego zasiegu otrzymuja tyle obrazen ile mur, czy
gobliny otrzymuja obrazenia tylko na wynikach +6?

Nawet jesli Mlotowstrzas nie bierze na cel jednostki goblinow pod wptywem

dziatania Niepokonanych Goblindw, to i tak otrzymujg one obrazenia na +6.

2.7.4.0 Halvor

2.7.4.1Jesli zdolnos¢ Halvora spowoduje polozenie na nim tylu obrazen, zeby go
zniszczy¢, czy wciaz moze zaatakowac? Kto zabiera go na stos magii?

Nie mogltby zaatakowa¢ gdyz zdoIlnos$¢ uruchamia si¢ przed atakiem — trafitby wiec natychmiast
na stos magii gracza kontrolujagcego Halvora.

2.7.4.2J)esli Halvor zniszczy sie w zwiazku ze swoja zdolnoscia, to czy wciaz liczy
sie do limitu trzech atakujacych jednostek w turze?

Tak. Aby uruchomi¢ zdolno$¢, musi najpierw zadeklarowac atak.

2.7.5.0 Oldin

2.7.5.1Czy zdolnos¢ Oldina dziata tylko z kontrolowanymi przez niego murami?
Nie. Dziala ze wszystkimi murami na polu bitwy, takze Lodowymi czy Oplecionymi Murami.
2.8.0.0 ELFY DZUNGLI

2.8.1.0 Ogolne

2.8.1.1Czy Miti Mumwai albo Ston moga zakonczy¢ swoje tratowanie na polu
na ktorym znajduje sie jednostka z 1 punktem wytrzymalosci?

Nie. Poruszanie si¢ przez karty oznacza, ze musisz zakonczy¢ swoj ruch na niezajetym polu
— zanim przyznane zostang obrazenia.

2.8.2.0 Abu Szy

2.8.2.1Czy Abu Szy moze uzyc¢ Piesni Wzrostu na sobie samym?
Teoretycznie tak, ale byloby to raczej ghupie, gdyz musi na to poswieci¢ swoj atak.
2.8.3.0 Piesn Podstepu

2.8.3.1Czy moge uzy¢ Piesni Podstepu na zamrozonej jednostce?
Tak. Jednostki z kartg Zamrozenia na sobie mogg zamienia¢ si¢ miejscami z innymi.
Karta Zamrozenia na nich zostaje.

2.8.4.0 Piesn Pospiechu
2.8.4.1Czy jesli uzyje Piesni Pospiechu dwa razy podczas tury, to czy moge
poruszyc¢ jednostka o 4 pola naraz.



Nie. Kazdg z kart musisz rozpatrzy¢ osobno. Najpierw poruszajac jednostke o 2 pola przy pomocy
jednej karty, a pdzniej o kolejne 2 pola przy uzyciu drugiej. Sa to osobne ruchy i kazdy z nich
trzeba zakonczy¢ na pustym polu.

2.8.5.0 Piesn Zaprzeczenia

2.8.5.1Czy Piesn Zaprzeczenia powstrzymuje ?

Piesn Zaprzeczenia neguje efekty zdolnosci specjalnych. Zdolnosci te znajduja si¢ na kartach
jednostek badz sg nadawane przez niektore wydarzenia (wskazane sg wtedy wyraznie wielkimi
literami) 1 efekty takich zdolnosci neguje ta Piesn. Jednostka bedaca pod jej wptywem nie moze tez
otrzymac zadnych nowych na czas dziatania Zaprzeczenia.

2.8.5.2Czy Piesn Zaprzeczenia chroni jednostki przed dziatlaniem
Oszolomienia?

Nie. Oszotomienie uruchamia si¢ na poczatku tury, po tym jak Piesn Zaprzeczenia si¢ skonczyta.
2.8.5.3Kiedy zaczyna i konczy dziatac¢ Piesn Zaprzeczenia?

Konczy si¢ po tym jak konczy si¢ tura przeciwnika i zanim rozpocznie si¢ twoja.

2.8.6.0Lwica

2.8.6.1 Czy mozesz poruszy¢ wszystkie lwice w pierwszej turze gry, kiedy

juz osiagnales limit 2 poruszajacych sie jednostek.

Tak. Niezaleznie od tury 1 limitu, wszystkie lwice mogg poruszy¢ si¢ o maksymalnie 2 pola.
2.8.7.0 Makeinda Ru

2.8.7.1Czy Makeinda Ru moze uzy¢ zdolnosci ,,Poteznego Strzalu” jesli jej
pozycja zmienila sie w wyniku dziatania Piesni Podstepu?

Tak. Teoretycznie si¢ bowiem nie ruszyla.

2.8.7.2C0 jesli zostanie poruszona w wyniku Piesni Pospiechu?

Wtedy juz nie moze skorzysta¢ ze swojej zdolnosci.

2.8.7.3Czy Potezny Strzal jest opcjonalny?

Nie. Jesli si¢ nie poruszy, jej warto$¢ ataku wynosi 4.

2.9.0.0 NAJEMNICY

2.9.1.0 Ogoblne

2.9.1.1Czy najemnicy liczg sie jako czes¢ mojej frakcji? Np czy uzywajac Ataku
Goblinskiej Hordy, Chan Quezo dodaje 1 do wartosci ataku Fajtera, jesli
sasiaduje z jego celem?

Nie. Najemnicy nie stajg si¢ czgscig twojej frakcji, chyba, ze frakcja ta sa Najemnicy, a

twoim mistrzem przywotan np. Rallul.

2.9.2.0Kanatowe Przywolanie

2.9.2.1 Czy podczas dzialania Kanalowego Przywolania Kamienne Golemy

sa zarowno murami, jak i jednostkami? Czy tylko murami?

Uwazane sg za jednostki i mury jednoczesnie.

2.9.3.0Chan Quezo

2.9.3.1 Czy jesli Chan zaczyna swéj ruch sasiadujac z krasnoludzkim

Obronca, to czy moze uzy¢ , Plagi”?

Nie. Zwarcie zapobiega poruszeniu si¢, a ,,Plaga” uruchamia si¢ po poruszeniu.

2.9.4.0 Hulgorad

2.9.4.1Czy Gwalark moze uzy¢ Lewitacji, aby uzyl swojej zdolnosci ,,lecac”
przez inne jednostki?

Hulgorad musi poruszy¢ si¢ o trzy puste pola w linii prostej, aby uzy¢ swojej zdolnosci. Jesli ,,leci”
przez jednostki, to nie porusza si¢ po pustych polach, nie moze wigc skorzysta¢ ze zdolnosci.
2.9.4.2J)esli w wyniku dziatania Sztycha, Hulgorad zamieni sie z nim miejscami,
to czy wciaz moze uzy¢ swojej zdolnosci?



To zalezy. Hulgorad musi poruszy¢ si¢ o 3 puste pola w linii prostej,a by to zrobi¢. Zamiana
miejsc nie liczy si¢ jako ruch.

2.9.4.3Jesli Uryk uzyje swojej zdolnosci aby odsuna¢ Hulgorada o trzy pola, to
czy uruchamia jego zdolnos¢?

Nie. Hulgorad musi ruszy¢ si¢ sam, aby z niej skorzystac.

2.9.5.0 Kogar

2.9.5.1Jesli zniszcze Kogara, czy moge pozniej zaatakowac z pomoca jednostki,
ktora byla w jego uscisku?

Nie. Kogar odcisngl na niej swoje pietno 1 bedzie musiata poczeka¢ do nastgpnej tury aby
si¢ zregenerowac.

2.9.6.0Nieprzyjazna

2.9.6.1 Jesli Nieprzyjazna zada dosc obrazen, aby zabi¢ sama siebie w
wyniku dzialania Przekletego Ostrza, to czy wcigz wykona atak?

Obrazenia rozdziela si¢ po ataku, wigc moze wcigz zaatakowac majac 6 obrazen na sobie.
Jesli zabije sama siebie, gracz ja kontrolujacy zabiera kart¢ na swéj stos magii.

2.9.7.0Rallul

2.9.7.1 Czy Rallul moze zada¢ obrazenia murowi dzieki swojej zdolnosci,
nawet jesli nie ma juz kart w stosie doboru?

Tak.

2.9.8.0Mag Runéw

2.9.8.1 Czy Mag Runow bierze jedna karte za kazdy mur, z ktorym sasiaduje?
Nie. Bierze tylko jedng — niezaleznie od liczby murdw.

2.9.9.0Sairuk

2.9.9.1 Czy wroga Keisil moze przejac Sairuka dzieki swojej zdolnosci a
nastepnie uzy¢ Przywotanego z Cienia, aby wziac Sairuka na reke?

Tak. Gracz Elfow bedzie kontrolowat Sairuka do kofica tury, a nastepnie moze skorzystac z
jego zdolnosci. Bedzie to doskonala okazja do zlowieszczego $miechu :-)

2.9.9.2Czy moge uzyc¢ Sairuka jako magii w turze, w ktorej uzylem jego
zdolnosci?

Nie. Faza budowy magii nastgpuje przed koncem tury.

2.9.9.3Co sie dzieje jesli mam 5 kart w rece i na koniec tury chce dolozy¢ do niej
Sairuka z pola bitwy?

Nie ma czegos takiego jak maksymalna liczba kart w rece wigc nie ma problemu. Po prostu
nie dobierzesz nowych na poczatku nastepnej fazy doboru.

2.9.10.0 Kamienny Plaszcz

2.9.10.1 Jesli uzyje Positkow, aby przywota¢ Kamiennego Plaszcza, to

czy wciaz klade obrazenia na swoim murze?

Tak. Ostatecznie wcigz go przywotujesz — po prostu koszt tego przywotania wynosi 0.

2.10.0.0 GORSCY VARGACI
2.10.1.0 Zbidrka

2.10.1.1 Jak dziata Zbiorka?

Podnies$ jednostke z pola bitwy 1 pot6z ja na wolnym polu sgsiadujagcym z Sundervedem.
Nastgpnie mozesz podnies¢ kolejng 1 zrobi¢ to samo. Druga jednostka moze zosta¢ polozona na
polu opuszczonym wiasnie przez pierwsza.

2.10.2.0 Pierwszorzgdne Planowanie
2.10.2.1 Czy moge uzyc Pierwszorzednego Planowania, aby

otrzymac karty muru?
Nie. Tylko karty wydarzen wyszczegodlnione na karcie pomocy Sunderveda moga by¢



celem Pierwszorzednego Planowania.

2.10.3.0 Torodin

2.10.3.1 Czy Napor Torodina moze zostac uzyty dwa razy i skumulowa¢

sie jesli po pierwszym uzyciu wykorzystam Pierwszorzedne Planowanie, aby
zrobic to po raz drugi?

Tak.

2.10.3.2 Czy moge stratowac te sama jednostke kilka razy podczas tego

samego ruchu przy pomocy Torodina i Naporu Torodina?
Nie. Torodin moze przechodzi¢ przez jednostke wiele razy, ale kazda jednostka przez
ktérg przejdzie otrzymuje tylko jedno obrazenie.

2.11.0.0 ELFY FENIKSA

2.11.1.0 Spalenie

2.11.1.1 Czy moge uzyc< spalenia, aby polozy¢ obrazenie na

mistrzu przywotan?

Nie — tekst karty mowi tylko o jednostkach podstawowych oraz czempionach.

2.11.2.0 Ognista Bestia

2.11.2.1 Czy Ognista Bestia moze zniszczy¢ sama siebie w wyniku

swojej zdolnosci jesli ma juz na sobie 2 znaczniki obrazen? Czy gracz
Elfow zdobedzie te magie?

Tak.

2.11.3.0 Ognisty Smok

2.11.3.1 Czy jego zdolnos¢ dziata przez mury?

Tak.

2.11.3.2 Czy jesli jednostka na oplecionym murze staje sie celem zdolnosci
Ognistego Smoka, to czy ten mur tez otrzymuje obrazenie?

Tak.

2.11.4.0 Straznik

2.11.4.1 Czy Precyzyjny dziala przeciw murom?

Nie. Dziata tylko na jednostki, a mur nie jest jednostka. Atakujgc mur normalnie rzuca
ko$¢mi (koscig).

2.11.4.2 Co sie dzieje jesli jednostka ze zdolnoscia ,,Precyzyjny” atakuje
Siepacza Tundrowych Orkow?

Najpierw uruchomi si¢ ,,Precyzyjny”. Policz kosci ktorymi nalezatoby rzuci¢ 1 potoz tyle
znacznikOw obrazen na Siepaczu. P6zniej uruchamialtby si¢ ,,Ociezaty”, ale jako, ze nie byto
rzutu koscia, to nic wiecej si¢ nie dzieje.

2.11.5.0 Hollis

2.11.5.1 Czy musze tasowac stos doboru jesli nie przeszukiwalem tego
stosu korzystajac ze zdolInosci Hollis?

Nie.

2.11.5.2 Jesli wydasz 2 punty magii, a nastepnie odkryjesz, ze nie masz
zadnych Ognistych Bestii w stosie doboru, czy mozesz odzyskac
stracone punkty?

Nie. Optata magig jest koszt jaki trzeba ponies¢ za szukanie Ognistej Bestii 1 jej zagranie. Placisz

magig nawet jesli nie jeste§ w stanie rozstrzygna¢ wydarzenia catkowicie.
2.11.6.0 Keisil

2.11.6.1 Jesli Keisil przejmuje kontrole nad Pozeraczem, czy moze
poruszyc¢ go z dala od wszelkich jednostek podstawowych, a



nastepnie odrzucic¢ na koniec swojej tury?

Tak.

2.11.6.2 Czy poruszanie i atakowanie jednostkq przejeta przez Keisil
wlicza sie w limit trzech atakéw/ruchow na ture?

Tak.

2.11.6.3 W grze Elfow na Elfy, czy jedna Keisil moze przejac kontrole nad
druga? | czy ta druga-przejeta moze pozniej przejac kontrole nad inna
jednostka?

Keisil moze przejac kontrole nad wroga Keisil, ale nie bedzie mogla wykorzystac jej
zdolnos$ci poniewaz nie byla pod twoja kontrolg na poczatku tury.

2.11.6.4 Jesli Keisil przejmuje kontrole nad Paskudem, co dzieje sie na
koniec tury gracza Elfow Feniksa?

Gracz Elfow decyduje, czy najpierw rzuca za Tchorzliwego, czy moze zwraca go oponentowi.
2.11.7.0 Melena

2.11.7.1 Czy Melena musi zrani¢ karte aby zada¢ dodatkowe obrazenie?
Nie. Zawsze zadaje jedno obrazenie, w dodatku do standardowych obrazen z ataku.

2.12.0.0 PIASKOWE GOBLINY

2.12.1.0 Krusk

2.12.1.1 Czy Krusk jest w odleglosci trzech pol od samego siebie?

Nie. Jednostki nie s3 w zadnej odleglosci od samych siebie.

2.12.1.2 Czy Krusk moze korzystac ze swojej zdolnosci wiele razy na ture?
Nie. Moze on uzy¢ swojej zdolnosci tylko raz na ture, po oplaceniu jej kosztu.
2.12.2.0 Oszczepnik

2.12.2.1 Czy Oszczepnik moze otrzymac obrazenie w wyniku ataku
dystansowego, ktorego nie byl oryginalnym celem?

Nie. Jednostki bedace pod wplywem dziatania ataku, traktujemy jako zaatakowane. Oszczepnik
nie moze by¢ natomiast zaatakowany dystansowym atakiem.

2.13.0.0 ELFY CIENIA

2.13.1.0 Malidala

2.13.1.1 Czy Malidala moze zablokowac ataki z uzyciem

Precyzyjnego, ktore nie wymagajq rzucania kosémi?

Nie. Jako, ze ko$émi si¢ w tym przypadku nie rzuca, normalnie otrzymataby obrazenia.
2.13.2.0 Zwiadowca

2.13.2.1 Czy zdolnos¢ Zwiadowcow sie kumuluje?

Tak.

2.13.3.0 Cienie

2.13.3.1 Czy mozna uzyc¢ Cieni w kontrze do zdolnosci Upadiego

Krélestwa takich jak Wyssanie Zycia, Wyssanie Ducha itd.?

Tak. Karty trafily na stos magii przeciwnika, zostaly tez zniszczone, wigc wszystkie kryteria
zostaty spelnione.

2.13.3.2 A co z Kontrola Umystu, Zniwami Dusz czy Zbieraniem Smieci?

Nie. W tym przypadku karty te nie trafiaja bowiem na stos magii.

2.13.3.3 Co w zwiazku z Cieniami vs. ,,Adaptacja” Blerga , ktéra moze albo
wlozyé karte pod Blerga, albo zrobi¢ cos podobnego do wyssania Zycia.

Gracz Orkow podejmuje decyzje pierwszy. Albo ktadzie karte pod kartg Blerga (Cienie nie moga
zosta¢ uzyte), albo kladzie ja na stosie magii 1 wowczas Cienie dziatajg. Gracz nie moze cofngc¢
raz podjetej decyzji.



2.13.4.0 Przywotanie Nocy

2.13.4.1 Czy przywolanie Nocy dziala rowniez na karty, ktore

standardowo moga poruszyc¢ sie o wiecej pol w turze? (np. Lwiarz)

Tak. Kiedy Przywotanie Nocy dziata, karty mogg poruszy¢ si¢ tylko o jedno pole.

2.13.4.2 Czy Jednostki, ktore poruszaja sie poza normalng faza ruchu,

takie jak Krag czy Lwice, tez mogq poruszac sie tylko o 1 pole?

Nie. Przywotanie Nocy dziata tylko w fazie ruchu, dlatego takie jednostki moga poruszac sie
normalnie.

2.13.4.3 Czy Jednostki, ktorych zdoIlnos¢ pozwala na atakowanie
oddalonych od siebie celow (Ona, Straz Dzungli, Dobry Wiocznik)

mog3q atakowac niesasiadujace jednostki?

Nie. Przywotanie Nocy przeciwdziata wszelkim atakom na jednostki, ktore nie sg
jednostkami sgsiadujgcymi.

2.13.5.0 Xaserbein

2.13.5.1 Jesli Xaserbein probuje przejsc trzecie pole, a jest nim Opleciony
Mur, to czy gracz, ktory go kontroluje moze poruszyc¢ inne jednostki w tej
turze?

Nie. Jesli Xaserbein zainicjowat dodatkowy ruch, to nie moze poruszy¢ nikogo innego, nawet jesli
ruch si¢ nie udat.

2.13.5.2 Czy moge uzyc zdolnosci Xaserbeina, jesli poruszylem kogos przy
pomocy wydarzenia Zaskakujacy Ruch?

Tak. Ruch z karty wydarzenia odbywa si¢ bowiem nie w fazie ruchu, tylko w fazie wydarzen.
2.14.0.0 BAGIENNE ORKI

2.14.1.0 Magik

2.14.1.1 Czy moge zniszczy¢ Opleciony Mur przy pomocy Magika, ale nie
zaatakowac?

Tak.

2.14.2.0 Lowca

2.14.2.1 Czy towca moze otrzymac zwielokrotniony bonus ze

zdolnosci jesli przeszed! przez wiecej niz jeden Opleciony Mur?

Nie. Otrzymuje jeden na ture.

2.14.2.2 Czy towca moze poruszyc sie o 0, aby uruchomic¢ swoja zdolnos¢?

Nie. Musi wejs$¢ na Opleciony Mur badz z niego zejs¢.

2.14.3.0 Oplecione Mury

2.14.3.1 Czy jednostka na Oplecionym Murze moze poruszyc< sie o zero,

aby uruchomic¢ zdolnos¢ ,,po ruchu” (np. Plaga) i jednoczesnie nie rzucac¢

za zejscie z Oplecionego Muru, na ktorym pozostaje?

Tak, moze. Wciaz liczy si¢ to jednak do limitu trzech jednostek, jakie mozna poruszy¢ w turze.
2.14.3.2 Jesli jednostka zostaje zniszczona schodzac z Oplecionego Muru, do
kogo trafia magia?

Do gracza kontrolujacego Opleciony Mur.

2.14.3.3 Czy jednostka ma tylko jedna szanse na zejscie z Oplecionego

Muru w trakcie tury, czy moze to robic do skutku?

Jednostka, ktorej nie uda si¢ rzut na zej$cie z Oplecionego Muru nie moze z niego zej$S¢ w tej turze.

2.14.3.4 Czy pole z Oplecionym Murem jest zajete?
Nie — patrz: 1.0.0.33
2.14.4.0 Zdziczaty



2.14.4.1 Czy jednostka, ktora wchodzi na pole, na ktorym stoi Zdziczaly
(dzieki umiejetnosci takiej jak Latanie czy Tratowanie) musi rzucic

koscia na strach ?

Tak — patrz tez opis Skulla na 2.5.7.0

2.15.0.0 TUNDROWE ORKI

2.15.1.0 Bragg

2.15.1.1 Czy jesli w grze jest kilku Braggow, to czy koszt odrzucania

kart Zamrozenia wzrasta za kazdego z nich o 1? (czy sie kumuluje?)

Nie. Bragg odnosi si¢ tylko do Lodowych Muréw oraz Zamrozen gracza, ktory go kontroluje.
2.15.2.0 Szarzownik

2.15.2.1 Czy jesli wyrzuce 5 lub wiecej korzystajac z Dopalacza, czy

musze ruszyc¢ sie o dokladnie 2 dodatkowe pola?

Nie. Mozesz ruszy¢ si¢ 0 0,1 lub 2 pola, tak samo jak po wyrzuceniu 3-4 na kosci, mozesz
poruszy¢ si¢ o 0 badz 1.

2.15.3.0 Fajter

2.15.3.1 Czy jesli po ataku Fajterem wyrzuce 5 lub wiecej, a nastepnie

z uzyciem Furii porusze sie i zaatakuje raz jeszcze, czy rzucam na Furie

po raz kolejny?

Tak. Na furi¢ rzuca si¢ za kazdym razem po ataku, mozna to robi¢ tak dlugo, jak dlugo po ataku

wypadac bedzie 5 lub wigcej. I tak — czasami jest to wkurzajace. Powstrzymajcie si¢ jednak z
krzywdzeniem przeciwnika jesli dzieki temu Fajter zabije Ksi¢cia Eliena w pierwszej turze.

2.15.4.0 Zamrozenie

2.15.4.1 Jesli Mistrz Przywolan ma na sobie karte Zamrozenia, czy

moze wciaz przywolywac jednostki?

Tak — przywotywanie nie jest bowiem ani ruchem, ani atakiem ani specjalng zdoInos$cia, ktore to
sg blokowane przez Zamrozenie.

2.15.5.0 Lodowy Mur

2.15.5.1 Czy moge polozyc Lodowy Mur w dowolnym miejscu, czy tak

jak zwykly mur - tylko na swojej poltowie?

Lodowe Mury s3a doktadnie takimi samymi murami jak zwykle, poza mniejsza
wytrzymatoscig. Dlatego mozna je ktas¢ tylko po swojej stronie pola bitwy.

2.15.6.0 Ragnor

2.15.6.1 Czy atakujac Ragnorem musze¢ wyrzuci¢ 5 na obu kosciach abym

mogt skorzysta¢ z Furii?

Nie, rzut na Furi¢ to zupelie osobny rzut. MozZesz nawet nie trafi¢ w ataku.

2.15.6.2 Szaman

2.15.6.3 Kiedy Szaman atakuje, czy wyniki 3 lub wyzsze s3 zawsze
traktowane jako trafienie, nawet jesli niektore obrazenia zostaly
anulowane?

Tak. Kazdy wynik 3 lub wiecej w tym przypadku to trafienie, niezaleznie od tego czy udato
si¢ polozy¢ obrazenia, czy tez nie.

2.15.7.0 Siepacz / Ugg

2.15.7.1 Co sie dzieje jesli Rukar atakuje Siepacza? Czy rzuca sie kosémi,
zeby zobaczy¢ czy Jednostka otrzymuje dodatkowe obrazenia?

Jesli kos¢mi si¢ nie rzuca, to po prostu zadajg tyle obrazen iloma ko$¢mi nalezaloby rzucic.
Nie wyrzucona zadnych 5-tek czy 6-tek.

2.15.7.2 Jesli Siepacz zostaje trafiony atakiem dzialajacym na wiele



jednostek takim jak Miotowstrzas Grora, to czy atakujacy musi rzucic

koscia? lle obrazen otrzyma Siepacz.

Nawet jesli Siepacz jest pierwszym celem dla Grora atakujgcy gracz wcigz musi rzuci¢ kosémi w
liczbie wartosci Ataku Grora. Wowczas niezaleznie od ich wyniku, Siepacz otrzymuje tyle
obrazen iloma ko$¢mi rzucono, a pozostale karty tyle, ile wypadlo trafien.

2.16.0.0 STRAZ PRZEDNIA
2.16.1.0 Ogodlne
2.16.1.1 Czy moge uzy¢ Leczenia Kaptlana albo Potezniejszego

Leczenia Sery, aby wyleczy¢ Sere?

Nie, zadna z tych zdolnosci nie dziata na Mistrza Przywotan.
2.16.1.2 Czy leczy< jednostki przeciwnika

Tak.

2.16.2.0 Rycerz gwardii

2.16.2.1 Jak dzialaja zdolInosci typu ,,Natarcie” wobec

~Protektora” Rycerza Gwardii?

»Natarcie” mowi, ze jednostka moze zaatakowac wszystkie sgsiadujace jednostki wroga. Rycerz
Gwardii bedzie jedng z zaatakowanych jednostek wiec jego zdolnos¢ nie zostaje ztamana —
zarbwno

on jak 1 wszystkie inne sgsiednie jednostki otrzymaja obrazenia.

2.16.4.0 Rachela Loveguard

2.16.4.1 Jesli Rachela zaatakuje i zniszczy jednostke Elfow Cienia,

a Cienie s3 ostatnia karta w rece gracza Elfow Cienia, co dzieje sie

jako pierwsze? Cienie czy Swietlista Strzala?

Gracz wykonujacy ture decyduje, wigec zdolnos¢ Racheli moze si¢ wydarzy¢ jako pierwsza.
2.16.5.0 Strumien Przywotan

2.16.5.1 Czy jesli uzywam Strumienia Przywolan, to czy moge odrzucic
karte Strumienia Przywolan i w uzyc¢ jej jako 1 z 3 kart przelozonych z

cmentarzyska na stos magii?
Nie. Jesli uzywasz wydarzenia, to odrzucasz je dopiero na koncu, po rozstrzygnigciu catosci.

2.16.6.0 Boska Ochrona

2.16.6.1 Jesli uzyje tej karty w odpowiedzi na zranienie jednostki, czy
atakujaca jednostka moze uzyc¢ zdolnosci uruchamiajacych sie w
momencie ranienia wroga?

Nie. Zdolno$¢ ta zapobiega polozeniu obrazen wigc zdolnosci takie jak Wyssanie Zycia nie
zadzialaja.

3.0.0.0 Frakcje Przymierzy

3.0.0.1Frakcje Przymierzy - czym one s3?

Frakcje Przymierzy znajduja si¢ tylko w zestawie Summoner Wars: Przymierza Master Set. Maja
specjalne zasady budowania talii. Szczegdlowe informacje znajduja si¢ w instrukcji z
Przymierzy Master Set.

3.1.0.0 Jaskiniowe Plugastwo

3.1.1.0 Kolczasty Mutant

3.1.1.1 Mam pytanie o zdolnos¢ Natarcie?
Patrz: Berserker Jaskiniowych Goblinow 2.2.1.0

3.1.2.0 Mutant Kosci
3.1.2.1 Jesli czwarte i ostatnie obrazenie zostalo polozone na Mutancie Kosci
przy pomocy ODELAMKA KOSCI, czy moze on wciaz zaatakowaé w tej



turze?
Nie — zostaje natychmiast zniszczony.

3.1.3.0 Groteskowy Mutant
3.1.3.1Czy Jednostka, ktéora wchodzi na te karte (np. w wyniku specjalnej

zdolnosci), rzuca koscia za Wszechogarniajacy Strach.
Tak.

3.1.4.0 Mutant Legionu

3.1.4.1 Czy Podstawowa Jednostka pod Mutantem Legionu liczy sie do
jego zdolnosci?

Tak.

3.2.0.0 Wiadcy Giebin

3.2.1.0Gorgona

3.2.1.1Czy Podstawowe Jednostki, na ktore zadziala Zabojcze Spojrzenie
zostaja zniszczone?

Nie — zostaja tylko polozone na Stosie Magii gracza, ktory kontroluje Gorgong.
3.2.2.0Kendre

3.2.2.1Czy dowolna jednostka moze by¢ wzmocniona przy uzyciu
Przeniesienia?

Nie — tylko Jednostki ktore maja Koszt wzmocnienia wypisany na poczatku swojej zdolnosci

mogg by¢ wzmocnione.

3.2.3.0Sowi Gryf

3.2.3.1 Czy jego zdolnos¢ zuzywa 2 ataki podczas mojej tury?

Tak — ta zdoInoéé zuzywa atak Sowiego Gryfa i twojego Mistrza Przywotan. Zadna z tych
jednostek nie moze zaatakowac w tej turze 1 mozesz zaatakowac tylko jedng inng jednostka w Fazie
Ataku, w ktorej uzyte§ Oszczednosci.

3.2.3.2 Czy moge uzy¢ Oszczednosc i Medytacje w tej samej turze?

Nie. Medytacja aktywuje si¢ na poczatku Fazy Ataku i pozwala ci na atak tylko jedng jednostka
w tej fazie ataku. Oszczedno$¢ wymaga aby dwa ataki zostaty zuzyte do jej aktywacji a posiadasz
tylko jeden po uzyciu Medytacji.

3.2.4.00dblokowanie

3.2.4.1 Czy dowolna jednostka moze by¢

Wzmocniona? Nie - patrz Kendre: 3.2.2.0

3.3.0.0 Upadte Feniksy

3.3.1.0Ptonacy Szkielet

3.3.1.1 Czy jesli nie uzywam Zwiastunow w talii, moge wprowadzic te
Wezwania na pole bitwy?

Nie.

3.3.2.0Kultysta

3.3.2.1Czy jesli Kultysta posiada dwa obrazenia na sobie, czy moge umiescic
kolejne 2 obrazenia na nim za pomoca Przekletego Ciecia?

Nie. Poniewaz rany sg dodawane jedna po drugiej, dodajesz jedno obrazenie zaatakowane;j
jednostce po czym kultysta natychmiastowo ginie. Nie mozesz umiesci¢ wigcej znacznikoOw za
pomoca Przekletego Cigcia.

3.3.3.0Wymuszone nawrocenie

3.3.3.1Czy ta karta dziala z kazdym Kultystg , nawet z Kultysta z Upadlego
Krolestwa lub Plugastwa?

Tak, pod warunkiem, ze jego kontrolujesz.



3.3.4.0Z Popiotow

3.3.4.1Jak ta karta dziala w polaczeniu ze Zwiastunami i Wojownikami

Zombii?

Ze Zwiastunem jesli nie uda Ci si¢ rzut na Ptomienne Wezwanie, mozesz wtedy zagra¢ Z Popiotow.
Jesli uda Ci si¢ rzut na Plomienne Wezwanie, wtedy nie mozesz zagra¢ Z Popiotéw, poniewaz pole jest
obecnie zajete przez Wezwanie. Zawsze jako pierwszy mozesz wykonaé rzut na zdolno$¢ Zwiastuna.
Jesli z niego rezygnujesz mozesz zagra¢ Z Popiotéw normalnie. Wojownik Zombii dziata tak samo, z
tym ze nie ma rzutu koscia. Albo kladziesz Wojownika Zombii z Cmentarzyska

albo zagrywasz Z Popiotow.

3.3.5.0Zwiastun

3.3.5.1Jak ta kartwa dziala w polaczeniu z karta Z Popiotow?

Patrz: Z Popiotow 3.3.4.0

3.3.5.2Jesli dolacze Zwiastunow w talii Krolowej Maldarii czy moge ich uzy¢
aby wprowadzic do gry Feniksy?

Tak.

3.3.6.0Helkar

3.3.6.1Czy lider kultystow oddzialuje na dowolng jednostke Kultysty nawet z
Upadlego Krolestwa i Plugastwa

Tak — dopoki ich kontrolujesz.

3.4.0.0 Cienie Dzunglii

3.4.1.0Szaman

3.4.1.1Czy moge poruszy¢ Szamana za pomoca Piesni Pospiechu Abu Szego?
Nie — Szaman nie moze by¢ poruszony przez Piesn Pospiechu ani z Wydarzenia ani ze Zdolnosci
3.4.2.0Tropienie

3.4.2.1Jak dziala w polaczeniu z Oplatanymi Murami?

Nie dziata, poniewaz Sledzenie nie moze przemieszcza¢ jednostek Na, ani Z innych kart, wiec
Jednostka, ktora startuje na Oplagtanym Murze nie moze by¢ poruszona Z muru ani nie mozna
wprowadzi¢ Jednostki na Oplatany Mur

3.5.0.0 Plaszcze Piaskow

3.5.1.0Nagly Atak

3.5.1.1Jak ta karta dziala w potlaczeniu z Violet?

Patrz 1.0.0.31

3.5.2.0Kamuflaz

3.5.2.1Mam tysiac piecset sto dziewiecset pytan o Kamuflaz

Patrz Oszczepnik —2.12.2.0

3.6.0.0 Najemnicy z Bagien

3.6.0.1Czy moge uzy¢ Najemnikow z Bagien w mojej talii (nie Bagiennych
Orkow /Najemnikow)?

Nie — Najemnicy z Bagien liczg si¢ jako Jednostki Najemnikow dla wszystkich efektow kart ale nie
dla budowania talii.

3.6.1.0Turt
3.6.1.1Jesli porusze Turta o jedno ple w swojej fazie ruchu czy moge pozniej

uzyc zdolnosci Rozpychania aby poruszyc¢ go dalej?
Nie — Turt moze poruszy¢ si¢ o maksymalnie 1 pole na tur¢ bez wzgledu na wszystko. To
roOwniez dotyczy tury przeciwnika i zdolnosci takich jak np. Uderzenie Magii.

3.7.0.0 Tundrowa Gildia
3.7.1.0Lawina



3.7.1.1Co dzieje sie z kartami pod Jednostka na ktora polozono Lawine?

Karty pod tg jednostka podlegaja standardowym zasadg kart potozonych pod kartami (jak np. Blarf i
Zniwiarz), s3 wcigz pod ta jednostka ale nie s3 uznawane za bedace na Polu Bitwy poniewaz jednostka
pod ktorg sg nie jest uznawana za bedaca na Polu Bitwy. Za to Opleciony Mur pod

Jednostka, na ktoérej znajduje si¢ Lawina jest wcigz uznawany na znajdujacy si¢ na Polu Bitwy

1 wcigz moze by¢ wykorzystywany do zdolnosci specjalnych jak np. Syfon.

3.7.1.2Czy jednostka pod Lawing wciaz moze atakowac lub uzywac zdolnosci?
Nie — poniewaz nie znajduje si¢ na Polu Bitwy, nie moze si¢ porusza¢, atakowac, uzywac
zdolnosci lub by¢ atakowana, nie moga na nig dziala¢ karty, ktore normalnie mogtyby na nig
zadziata¢ gdyby byla na Polu Bitwy. Musisz jg uwolni¢ spod Lawiny

3.7.2.0Lodowy Golem

3.7.2.1Czy Lodowy golem moze sie poruszac?

Tak — Lodowy golem jest tylko uwazany za posiadajacy zdolnos¢ Wybudowany ale nie posiada
jej faktycznie. Zatem moze by¢ afektowany przez karty takie jak Wzmocnienie Struktury i
Vognar ale moze sie poruszac i nie moze by¢ przywotany obok architektow

3.8.0.0 Straz Gorska

3.8.1.0Zmiana ksztattu

3.8.1.1Czy moge uzyc wiele Zmian Ksztaltu aby dac mojemy Mistrzowi wiele
zdolnosci i nazw jednoczesnie?

Tak

3.8.2.0Krzyzowiec

3.8.2.1Czy I$niaca aura dziata na slowa zawierajace Swiatlo/Swietlisty?

Nie — tylko 1 wylacznie na zdolnos¢ ze stowem Swiatto/Swietlisty (z odmiang koncowki :) )
3.8.3.00bronca

3.8.3.1 Czy Utrzymac¢ Szyk laczy sie z wydarzeniem Oslepiajace Swiatlo

i zdolInoscia Tarcza Swiatia? ’
Nie — Utrzymac Szyk zwigksza wynik rzutu ko$cig potrzebny do Trafienia, zas OSlepiajace Swiatto
1 Tarcza Swiatla zwiekszajg potrzebny wynik rzutu koscig aby zada¢ obrazenie. Sg to dwie rézne
rzeczy. Kiedy atakujesz najpierw sprawdzasz czy ktoras z kosci dala wynik potrzebny do Trafienia
Jesli tak, sprawdzasz czy jakie§ Obrazenia zostang zadane. Wiec zaktadajac ze jednostka sasiaduje
z Obroncg 1 jest 2 pola od Mojry kiedy o$lepiajace swiatto jest w grze jesli Jednostka zostata
zaatakowana 1 wyrzucono 4 wtedy jednostka zostaje trafiona ale nie zostaje potozony zaden
znacznik obrazen

3.8.4.0Boska Interwencja

3.8.4.1 Co sie dzieje gdy Znacznik trucizny, ktory miatby by¢ polozony na
jednostce zostanie zablokowany przez Boska Interwencje. Czy Mistrz
Przywolan zostaje zatruty?

Nie - zwykte obrazenie zostaje potozone na Mistrzu Przywotan

3.8.4.2 Jesli ta karta zostala zagrana w odpowiedzi na zranienie Jednostki, czy
atakujaca jednostka moze uzyc¢ specjalnej zdolnosci uruchamianej przez
zranienie Jendostki?

Patrz Boska Interwencja — 2.16.6.1

4.0.0.0 ERRATA

Ponizej znajdziecie poprawiony tekst kart, w ktorych pojawily si¢ btedy w ttumaczeniu. Bledy
te korygowane sg z kazdym kolejnym drukiem, wigc mozliwe, ze posiadane przez Was karty sa
juz poprawione 1 nie bedziecie potrzebowac ponizszej erraty.

4.1.0.0 Jaskiniowe Gobliny

4.1.0.1 Dzikus



Tres¢ karty powinna brzmiec:

"Raz na turg, na koncu twojej Fazy Ataku mozesz natychmiast zaatakowa¢ dowolnym
Jaskiniowym Goblinem, ktérego kontrolujesz 1 ktérego koszt przywotania wynosi 0.”

4.1.0.2 Muk

Tres¢ karty powinna brzmiec:

"Atakujac Jednostkg Jaskiniowych Goblinow, ktorg kontrolujesz, znajdujaca si¢ w odlegtosci
maksymalnie 3 pdl od Muka, dodaj 1 do wyniku na wszystkich kosciach uzytych podczas
tego ataku. ZARZADCA nie dziata na Muka.

4.1.0.3 Atak Goblinskiej Hordy

Tres¢ karty powinna brzmie¢:

,»Wszystkie kontrolowane przez ciebie Jednostki Jaskiniowych Goblindw otrzymuja do konca
tej tury zdolno$¢: SFORA — kiedy Jaskiniowy Goblin atakuje, dodaj 1 do Wartos$ci jego Ataku
za kazdego innego, przyjaznego Jaskiniowego Goblina, ktory sasiaduje z zaatakowang kartg.”
4.1.0.4 Rzut Kamieniem

Tres¢ karty powinna brzmiec:

,»Wybierz JEDNA z ponizszych opcji: Do konca tej tury, wszystkie Podstawowe Jednostki
Jaskiniowych Goblinéw pod twoja kontrola, ktére majg symbol miecza — traktowane sg jakby
miaty symbol tuku ALBO do konca tej tury, wszystkie Podstawowe Jednostki Jaskiniowych
Goblinow, posiadajace sybolu tuku, ktore kontrolujesz, otrzymujg +1 do swojej Wartosci Ataku.”

4.2.0.0 Krasnoludy Gildii

4.2.0.1 Ulepszenie: Wiezyczka

Tres¢ tej Zdolnosci powinna brzmiec:

"Ulepsz Jednostke posiadajacg Zdolnos¢ WYBUDOWANY nastepujaca Zdolnoscia

Specjalng: STABILIZATOR ZYROSKOPOWY — Podczas ataku, ulepszona Jednostka moze
zaatakowa¢ wroga znajdujacego si¢ o maksymalnie 2 puste pola po skosie od niej. Raz na

ture, po ataku tg Jednostka, mozesz wyda¢ 1 Punkt Magii, aby zaatakowac nig raz jeszcze.”
4.2.0.2 Ulepszenie: Mozdzierz

Tres¢ tej Zdolnosci powinna brzmiec:

"Ulepsz Jednostke posiadajacg Zdolnos¢ WYBUDOWANY nastepujaca Zdolnoscig Specjalna:
WYBUCHOWE SKORUPY — Ulepszona Jednostka moze atakowa¢ dowolng karte w odleglosci
do 3 pol. Jesli ten atak niszczy karte, natychmiast pot6z po 1 Znaczniku Obrazen na kazdej karcie
sasiadujacej ze zniszczong kartg.”

4.3.0.0 Elfy Feniksa

4.3.0.1 Precyzyjny

Tres¢ tej Zdolnosci powinna brzmiec:

"Atakujac , zamiast rzuca¢ kos¢mi, policz iloma ko$¢mi nalezatoby normalnie rzucic.
Pol6Z odpowiadajaca im liczbe Znacznikéw Obrazen na zaatakowanej Jednostce.”

4.3.0.2 Melena

Tres¢ karty powinna brzmiec:

,»Atakujac Melena, niezaleznie od wyniku rzutu ko§¢mi, zawsze pot6z 1 dodatkowy Znacznik
Obrazen na zaatakowanej karcie”.

4.4.0.0 Plaszcze

4.4.0.1 Ukryta Bron

Tres¢ Karty powinna brzmie¢:

,»Wybierz Podstawowa Jednostke albo Czempiona. Pol6z po 1 Znaczniku Obrazen na wybrane;j
Jednostce za kazda - kontrolowang przez ciebie - Jednostke Plaszczy, ktora z nig sasiaduje.”

4.4.0.2 Karta Zasad: ZdoIlnos$¢ z Wydarzenia

Tres¢ karty powinna brzmiec:

»Zdolnos¢ z Wydarzenia moze by¢ umieszczona pod kazdym Plaszczem Piaskow. Jednostka ze
Zdolnoscig z Wydarzenia pod sobg ma zdolno$¢ wymieniong na karcie. Jednostka moze mie¢ tylko
jedna Zdolno$¢ z Wydarzenia pod sobg naraz. Jesli Jednostka ze Zdolnos$cig z Wydarzenia pod sobag




zostaje usunigta z Pola Bitwy w jakikolwiek sposdb, to ta Zdolnos¢ z Wydarzenia jest umieszczana
na Cmentarzysku kontrolujacego ja gracza.”

4.5.0.0 Elfy Dzungli

4.5.0.1 Lwiarz

Tres$¢ karty powinna brzmie¢:

"Podczas twojej Fazy Ruchu, zamiast rusza¢ Lwiarzem normalnie, mozesz poruszy¢ go
o maksymalnie 7 pustych pél w linii prostej.”

4.5.0.2 Karta Pomocy

Karta powinna wygladac¢ tak, jak ponizej, gdzie C, to Nosorozec:

4.6.0.0 Plugastwo

4.6.0.1 Demagog

Tres¢ karty powinna brzmiec:

"Zamiast atakowa¢ Demagogiem mozesz przeszukac twoj Stos Doboru LUB Cmentarzysko w
poszukiwaniu Karty Mutacji. Ujawnij ja 1 dodaj do twojej reki. Jesli zabrate$ karte ze Stosu
Doboru, potasuj stos. ”

4.6.0.2 Zmackowany Mutant

Tres¢ karty powinna brzmie¢:

"Podczas ataku Zmackowanym Mutantem, mozesz zaatakowac karty znajdujace si¢ w odlegtosci
do 2 p6l w linii prostej od niego. Zmackowany Mutant moze atakowac przez inne karty. Tylko
karta bedaca celem ataku odnosi Obrazenia.”

4.6.0.3 Tarcza Nadziei

Tres¢ karty powinna brzmiec:

"Zamiast zagrywac t¢ karte w twojej Fazie Wydarzen, mozesz zagrac ja, kiedy Podstawowa
Jednostka Plugastwa, ktdra nie ma na sobie Mutacji, mialaby otrzymac 1 lub wiece;j

Znacznikow Obrazen. Anuluj wszystkie Znaczniki, ktore wybrana Jednostka miata otrzymac.”
4.6.0.4 Zelota

"Rzadza krwi?! Serio...?”

Niestety nadmierna ilo$¢ pracy, wypitych kaw i nieprzespanych nocy obnizyla naszg czujnos¢ i Zelota
— wykorzystujac sytuacje - niebezpiecznie zmutowal, stajac si¢ ortograficznym potworkiem, ktory nie
pozwala nam spa¢ do dzi$... W ramach pokuty, setki razy napisali§my juz stowo ,,zadza”.

4.7.0.0 Najemnicy

4.7.0.1 Prorok

Tres¢ karty powinna brzmiec:

,Zamiast atakowac Prorokiem, wybierz gracza. Jesli Prorok sgsiaduje z Murem kontrolowanym
przez wybranego gracza, spojrz na kart¢ z wierzchu jego Stosu Doboru. Dodaj te karte do jego
reki, Cmentarzyska ALBO Stosu Magii.”

4.7.0.2 Uryk

Tres¢ karty powinna brzmiec:

,Jezeli w wyniku ataku Uryka, Jednostka otrzymata Obrazenia, ale nie zostata zniszczona, Uryk
moze przesungc¢ ja o maksymalnie 3 puste pola w linii prostej.”

4.8.0.0 Bagienne Orki

4.8.0.1 Magik

Tres¢ karty powinna brzmiec:

,»Na poczatku twojej Fazy Ataku, mozesz zniszczy¢ 1 Opleciony Mur, ktory kontrolujesz 1
ktory znajduje si¢ w odlegtosci do 3 pol od tego Magika, zeby doda¢ 1 do jego Wartosci Ataku
LUB traktowac¢ go jak gdyby miat symbol luku zamiast symbolu miecza, do konca tej tury.
Magik nie musi rzuca¢ koscig, aby zej$¢ z Oplecionego Muru.

4.9.0.0 Wiadcy Umystow

4.9.0.1 Zwodzaca

Tres¢ karty powinna brzmiec:

,Podstawowa Jednostka wroga, ktora rozpoczyna tur¢ sgsiadujac z ta Zwodzacg, nie moze



si¢ porusza¢ ani atakowac w tej turze.”

4.10.0.0 Upadte Krolestwo

4.10.0.1 Ozywienie

Tres¢ karty powinna brzmiec:

,,P010Z do 2 Znacznikow Obrazen na twoim Mistrzu Przywotan. Za kazdy znacznik potozony w ten
sposob, wybierz jedng Podstawowa Jednostke Upadlego Krolestwa z dowolnego Cmentarzyska 1
potdz ja na pustym polu sgsiadujacym z Murem, ktory kontrolujesz.”

4.11.0.0 Najemnicy z Bagien

4.11.0.1 Bagienne Krolestwo

,»-..maksymalna warto$¢ 5” Chodzi o dodang maksymalng wartos$¢ czyli atak 2 + mak 5 z
wydarzenie (jednorazowe 7 kostek).

4.12.0.0 Tundrowa Gildia

W tresci Kart Zasad Runow nalezy powinno by¢ ,,Runiczne Karty Wydarzen kladzie si¢

pod/NA Jednostce zgodnie z tekstem na ich karcie.

4.12.0.1 Runa Spetania

Tres¢ karty powinna brzmie¢: ,,Wybierz Podstawowga Jednostke lub Czempiona na Polu Bitwy 1 pot6z
te kart¢ na nim. Jesli wybrana Jednostka poruszy si¢ o wigcej niz 1 pole podczas jej tury, w tej

turze ta Jednostka nie moze zaatakowac , chyba Ze kontrolujacy ja gracz wyda 1 Punkt Magii. Jesli
wybrana Jednostka zostanie zniszczona, odrzu¢ t¢ karte.”

4.13.0.0 Tundrowe Orki

4.13.0.1 Przesuniecie Lodowca

Tres¢ karty powinna brzmie¢: ,,Wybierz do 3 Lodowych Muréw, ktore kontrolujesz. Po kolei,
przesun kazdy z nich maksymalnie o 3 pola. Podczas tego ruchu mury moga poruszac si¢ przez
Podstawowe Jednostki ale caty swoj ruch musi skonczy¢ si¢ na pustym polu. Kiedy Lodowy Mur
przechodzi przez Jednostke , rzu¢ koscig. Wynik 4 lub wyzszy oznacza, ze Jednostka otrzymuje

1 Znacznik Obrazen.

4.14.0.0 Piaskowe Gobliny

4.14.0.1 Zdolnos¢ z Wydarzenia — karta zasad

Tres¢ karty powinna brzmiec:

»Zdolnos¢ z Wydarzenia moze by¢ umieszczona pod kazdym Plaszczem Piaskow. Jednostka ze
ZdolnoS$cig z Wydarzenia pod sobg ma zdolno$¢ wymieniong na karcie. Jednostka moze mie¢
tylko jedng Zdolno$¢ z Wydarzenia pod sobg naraz. Jesli Jednostka ze Zdolnos$cig z Wydarzenia
pod sobg zostaje usunieta z Pola Bitwy w jakikolwiek sposob, to ta Zdolnos¢ z Wydarzenia jest
umieszczana na Cmentarzysku kontrolujgcego ja gracza.”



